
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 08.12.2016 

Tom Sverre Tomren (MDG) sette fram slikt forslag:

«Saka vert utsett.»

Tomren trekte forslaget sitt om utsetjing.

Silje Hjemdal (Frp) sette fram slikt forslag:

«Tillegg:
1. Fylkestinget ber om at prosjektet med utvidelse av Hjellestadvegen helt frem til Hjellestad 

kai med gang- og sykkelvei fremskyndes og igangsettes snarest mulig. Prosjektet har lagt 
inne i plan- og byggeperioden for Bergensprogrammet lenge, og bør derfor prioriteres 
opp.

2. Fylkestinget viser til at Bymiljøtunnelen (Skansentunnelen) er en del av 
Bergensprogrammet, og ber derfor om at planleggingen av denne tunnelen blir prioritert.

3. Dersom bysykler skal innføres i Bergen i samarbeid mellom Hordaland fylkeskommune 
og Bergen kommune, bør reklamefinansiering av disse utredes.»

Tom Sverre Tomren (MDG) sette fram slikt oversendingsforslag til fylkesrådmannen:

«Plan- og byggeprogrammet tar ikke opp i seg vedtak om klimabudsjett for ulike fylkeskommunale 
byggeprosjekt. Fylkesutvalget ber om at det arbeides aktivt med å implementere vedtak om 
klimabudsjett i fremtidige planer.»

Røysting
Innstillinga vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkestinget.
Hjemdal sitt forslag punkt 1 fekk 5 røyster (Frp, H) og fall.
Hjemdal sitt forslag punkt 2 fekk 5 røyster (Frp, H) og fall.
Hjemdal sitt forslag punkt 3 fekk 6 røyster (Frp, H, V) og fall.
Tomren  sitt forslag vart mot 5 røyster (H, Frp) vedteke oversendt på vegner av forslagsstillaren utan 
realitetsbehandling. 

Innstilling til fylkestinget

Fylkestinget vedtek plan- og byggeprogram 2017 for Hordaland utanom Bergen og for Bergensprogrammet.


